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§ 1.  Sammanträdet öppnas 
Ordförande Sigvard Ländin hälsade välkommen och förklarade sammanträdet öppnat.   
 
 
§ 2.  Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med vissa tillägg under punkten övriga frågor.  
 
 
§ 3.   Anmälan av protokolljustering 
Anmäldes att protokoll 7: 2005 från sammanträdet den 12 augusti 2005 blivit justerat  
och utsänt. Protokollet läggs därmed till handlingarna. 
 
 
§ 4. Val av justerare till dagens protokoll 
Allan Hjortstad utsågs att tillsammans med ordföranden Sigvard Ländin justera dagens 
protokoll. 
 
 
§ 5.  Rapport från förtroenderåden  
Hässelby Gårds äldreboende 
Birgit Grahn rapporterade från förtroenderådets möte den 30 augusti. Oro har framkommit 
kring personalförändringar och larm på seniorboendet. Ett informationsmöte kring 
förändringarna ska hållas den 14 september i samlingssalen för de boende och deras 
anhöriga.  
Nyanläggning av trädgården pågår. 
Äldreomsorgsinspektörerna påbörjar inspektionen av Hässelby Gård vecka 36. 
En personal har avdelats för att under vissa tider sköta olika aktiviteter för hela 
äldreboendet.  
Per Westberg tipsade om att det finns en cirkusskola i Hässelby som skulle kunna anlitas 
för underhållning till de äldre.    
 
Skolörtens äldreboende 
Bengt Arlevind informerade att Skolörtens dag som hölls den 1 september blev en lyckad 
tillställning med olika aktiviteter såsom föredrag om Hässelbys historia, underhållning, 
kaffe med förtäring m.m. Förtroenderådet ger förvaltningen en eloge för att avvecklingen 
av servicehuslägenheter till seniorboende och omflyttning av boende avlöpt på ett bra sätt.  
 
 
§ 6.  Projekt Hässelby Gårds Äldrecenter 
Lennart Keberg informerade att beslut runt upphandlingen för Äldrecentret kommer att bli 
offentligt den 7 september om allt går som tänkt. Därefter kommer informationsinsatser att 
inledas. Givna samarbetspartner i det fortsatta arbetet är pensionärsrådet, förtroenderådet, 
pensionärsföreningar m.fl. 
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Rådet beslöt att sätta in ett extra sammanträde fredagen den 9 september, kl. 10.00 då 
Lennart Keberg lämnar aktuell information till Rådet som därefter kan förmedlas till olika 
äldregrupper i stadsdelsområdet. 
 
 
§ 7.   Information av biståndshandläggarnas enhetschef 
Marja Niemi, enhetschef för biståndshandläggarna, hälsades välkommen. 
Marja informerade om rätten till bistånd enligt socialtjänstlagen, från ansökan till beslut 
och hur det går till att överklaga. Vidare redogjordes för de aktuella köerna till särskilt 
boende. Diskussioner fördes utifrån de frågor som ställdes av Rådet. 
Ordförande tackade Marja för en alldeles utmärkt redovisning.      
 
 
§ 8. Stadsdelsnämndens sammanträde den 30 augusti 2005 

A. Tertialrapport 2 
Lennart Keberg informerade om arbetet med tertialrapport 2. Ärendet som inte är 
färdigberett kommer att lämnas till Rådet vid extramötet den 9 september. 
 
B- Äldreomsorgsplanen 2006 – 2010 
Lennart Keberg redogjorde för innehållet i remissvaret. De synpunkter Rådet 
framförde på remissen innan sommaruppehållet har skrivits in i ärendet. Ärendet som 
inte är färdigberett kommer att lämnas till Rådet vid extramötet den 9 september. 
 
 

§ 9. Övrig information från äldreomsorgen  
Inget för dagen. 
 
 
§ 10. Övriga frågor 
Ledamoten Hans Bergsten presenterade en egen skrivelse angående ”Komplettera 
kvarboendeprincipen med en skattereduktion.” Rådet beslöt att skrivelsen biläggs 
protokollet som en personlig skrivelse från Hans Bergsten.  
 
 
   12.  Sammanträdet avslutas  
Ordförande tackade för dagens sammanträde och förklarade därmed sammanträdet 
avslutat. 
 
Extra sammanträde äger rum den 9 september, kl. 10.00. 
Nästa ordinarie sammanträde är utsatt till fredagen den 7 oktober, kl. 09.00 – 11.00. 
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